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Päevakord: 

1. Tallink-City klubi liitumisavaldus 

2. Euroopa Sulgpalliliidu komisjonid 

3. Üldkoosolek 

 

1. Tallink-City klubi liitumisavaldus 

Tallink-City spordiklubi on esitanud Eesti Sulgpalliliidule liitumisavalduse. Uus klubi hakkab 

tegutsema Tallink Tennisekeskuses. Leiti, et liidu uusi liikmeid võiks tutvustada avalikkusele 

ja teistele liikmetele artikliga ning liituv klubi saada vastuvõtmisel kingituseks liidu 

liikmelisuse tunnistuse. 

Otsus: Võtta Tallink-City spordiklubi liidu liikmeks 

2. Euroopa Sulgpalliliidu komisjonid 

Euroopa Sulgpalliliit valib uued liikmed BEC juhatuse juures tegutsevatesse komisjonidesse. 

Komisjoni liikmeteks on kõigil rahvuslikel alaliitudel võimalik esitada oma kandidaate. 

Otsus: Esitada Euroopa Sulgpalliliidu komisjonidesse (Circuit ja Member Structures või 

Circuit ja Communication) kohale liidu tegevjuht Renna Unt. Esitada Kati Tolmoff Sport for 

all ja Women in Badminton komisjoni liikmeks. 

3. Üldkoosolek 

Liidu üldkoosolek toimub 12. juuni Pärnu jahtklubis. Arutati üldkoosoleku päevakorda.  

Otsus: Kokkulepitud päevakord edastada klubidele. Päevakorra materjalid saadetakse 

klubidele hiljemalt 5. juunil. 



4. Juunioride EM  

Liidu juhatus arutas perspektiivi ja võimalusi 2018. a juunioride EM korraldamiseks Eestis. 

EM korraldamise eesmärk oleks siinse sulgpalli elu elavdamine, noorte kaasamine ja sulgpalli 

nähtavuse tõstmine. Finantsiliselt peaks võistlus tulema vähemalt nulli. Esmased 

läbirääkimised on peetud halli, hotelli, linna ja ministeeriumiga.  

Otsus: Arutada teemat üldkoosolekul. Seniks täpsustada täiendavalt ürituse eelarvet. 

5. Sulgpalli populariseerimise strateegia 

Arutati eelmise koosoleku järel toimunud arenguid sulgpalli populariseerimise ja 

turunduskava väljatöötamisel. Aasta lõpuks on eesmärk valmis strateegia.  

 


